
 

 

 

 
Protokoll nätverksmöte för Skaraborgs Kommunala Aktivitetsansvar, SKAA 
15/5–24 
 
Program: 

• Någon ny? Något nytt? Ingen ny på plats (Annika kommer att få en ny 
kollega då Maria kommer att arbeta på annan arbetsplats). 
 

• Petras punkt – sitter med omvalen och gymnasieantagningen. Cirka 30 % 
som gör ett omval av något slag. Fler som sökt på fri kvot i år.  
 

• Saras punkt – är inte på plats.  
 

• Marias punkt – står i vårt uppdrag att vi ska samverka med andra nätverk: 
IM och VUX. Samverka med ett gemensamt uppdrag för att titta på sömlösa 
övergångar mellan IM, KAA och VUX. Representanter som ska medverka på ett 
första möte; Fredrik – Mariestad, Jenny – Tidaholm, Maria – Tibro, Caroline – 
Lidköping 
 

• Återkoppling från KAA-konferensen i Göteborg – något som är viktigt att 
lyfta fram? 
Generell upplevelse av att vi kommit långt med KAA-arbetet i Skaraborg. 
Mycket statistik- och information som vi redan känner till.  
 

• Uppdatering av handbokens bilagor – vilka ska vara med, uppdateras 
och/eller bytas ut? Flertalet av nuvarande bilagor önskas tas bort och vi 
kommer också överens om att vi gemensamt tittar på handlingsplaner och 
kartläggningsmaterial i nätverket.  
 

• Återkoppling kring – ”Vad vill vi använda SKAA-nätverket till?” 
Utan någon som helst konkurrens var det så att gruppen vill jobba mer i smågrupper. Då i 
första hand med riktiga case/eller ”hitte på case”(kollegial handledning). Men även med 
andra typer av frågeställningar till exempel hur gör vi när KAA-ungdomarna fyller 20 år eller 
med de som har skyddad identitet.  
 
Träffas för att göra roliga saker ☺  
 
Föreläsningar. Oklart om vad. Fredrik frågar Susanne om förslag/uppslag.  
 



 

 

Att vi kan utgår ifrån de allmänna råden och jobba igenom de 5 olika kapitlen. De är olika 
omfattande men kanske bra att knåda igenom det som lagen säger då det är grunden i vårt 
arbete. 

 
 

• Info om ansökningar som gjorts till Folkhälsorådet: Jenny & Frida, Tidaholm, 
Sofia, Falköping  
Ska göra en formell ansökan om sociala aktiviteter, ska också gå via BUN för att 
se vilka möjligheter som finns för att  
Tipsar om att göra ansökningar för att få medel beviljade för vår målgrupp – ta 
en kontakt med folkhälsostrategen i din kommun och stäm av lite. 
Folkhälsostrategerna har ofta ett brett nätverk och koll på vad som händer i 
kommunerna. Vår målgrupp faller väl in i deras uppdrag.  
Här hittar du kontaktuppgifter till hälsostrategen i din kommun:  
Kontakta oss - Västra Götalandsregionen (vgregion.se) 
 

• Smågruppsarbete: hann vi inte med denna gång men det tar vi med oss till 
nästa tillfälle. Önskemål att diskutera:  

• Vad gör vi med de som fyller 20 år? Goda exempel? Rutiner? 

• Personer med skyddad identitet?  
 

• Övriga frågor?  
Är det någon/några kommuner som har en ”verksamhetsplan för KAA” och vill 
dela med sig av denna till oss? Vi har en äldre handlingsplan som vi ej gjort, 
men den är nu i behov av revidering. Vi tar gärna emot inputs och exempel från 
er övriga! 
 

• Nästa möte – 2 oktober heldag. 
Varje kommun tar med sig ett ”case” – ett ärende att som skaver och som det 
finns behov av att diskutera. Finns intresse av att få ta del av BIP-
metoden/kartläggningen? Information samt en film om BIP och Cresco + hittar 
ni här: Samordningsförbundet Skaraborg – Vi skapar möjligheter! 

(samordningsforbundetskaraborg.se) – Annika E som har erfarenhet av att arbeta 
med BIP får gärna informera mer om detta.  
 
Önskemål om att även få ta del av materialet till ”Det syns inte” – Jenny, Frida 
och Maria kan vid detta tillfälle berätta om sina erfarenheter hittills.   

 
 
 
/Presidiet  

https://www.vgregion.se/regional-utveckling/omraden/social-hallbarhet/folkhalsa/folkhalsa-skaraborg/kontakt-folkhalsa-skaraborg/
https://samordningsforbundetskaraborg.se/
https://samordningsforbundetskaraborg.se/

